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Rada Gminy Turawa 

Radni Sesja 

Protokół XII/2025 

XII Sesja w dniu 2025-03-28 

Obrady rozpoczęto 2025-03-28 o godzinie 09:00, a zakończono o godzinie 14:11 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu, na stan 15 radnych, wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Michał Bochański 

2. Aneta Buczek 

3. Iwona Duda 

4. Jerzy Farys 

5. Daniel Jonczyk 

6. Sebastian Klotka 

7. Mariola Kornek-Gancarek 

8. Marianna Labisz 

9. Mariusz Lasak 

10. Bernard Loch 

11. Sebastian Moczko 

12. Benedykt Śliwa 

13. Kamil Świtała 

14. Rafał Twardawski 

15. Krystyna Wieczorek 

 

Z Urzędu: Pan D.Pikos – Wójt Gminy Turawa, Katarzyna Szypot – Skarbnik Gminy, Anna 

Grodek – Sekretarz Gminy UG, A. Kansy – Grzesik – Kierownik Referatu Budownictwa, 

Dariusz Jantos – Kierownik Referatu ochrony środowiska i gospodarki nieruchomościami, B. 

Sołtyk, J. Kuś– pracownik GOPS, B. Grzelak – Dyrektor GZEAS, j. Marcińska – pracownik 

Referatu Organizacyjnego UG 

 

Zaproszeni goście: 

- Nadleśniczy Nadleśnictwa Opole Pan Marek Cholewa 

- Nadleśniczy nadleśnictwa Turawa Pan Grzegorz Bielecki 
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- Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Pan Artur Pikos 

- Prezes Gminnej Spółki Wodnej Pan Patryk Kensy 

 

1. Sprawy regulaminowe. 

Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła XII sesję Rady Gminy Turawa, która odbyła się  

w  Urzędzie Gminy w Turawie. Przewodnicząca Rady Gminy powitała zaproszonych gości, 

przedstawicieli Urzędu Gminy, zebranych radnych oraz obecnych na sesji pracowników Urzędu 

Gminy Turawa. 

 a) stwierdzenie quorum, 

Obecność na sesji potwierdziło 14 radnych – jeden radny nieobecny usprawiedliwiony, 

 b) przedstawienie porządku obrad, 

Radni otrzymali porządek obrad na e-seji. Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, iż do 

biura rady wpłynął wniosek na 7 dni przed sesją z prośbą o ujęcie w porządku obrad uchwały  

w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji. Następnie 

przewodnicząca odczytała porządek obrad. Radni nie zgłosili uwag. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad, 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Bochański, Aneta Buczek, Iwona Duda, Jerzy Farys, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, 

Mariola Kornek-Gancarek, Marianna Labisz, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt Śliwa, 

Kamil Świtała, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mariusz Lasak 

 c) głosowanie nad poprawkami do protokołu z ostatniej sesji. 

Radni nie wnosili uwag do protokołu z ostatniej sesji. 

2. Powołanie Komisji Wnioskowej. 

- radny S. Klotka  

- radny S. Moczko 

Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Głosowano w sprawie: 

powołania Komisji Wnioskowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Bochański, Aneta Buczek, Iwona Duda, Jerzy Farys, Daniel Jonczyk, Mariola Kornek-

Gancarek, Marianna Labisz, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt Śliwa, Kamil Świtała, 

Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sebastian Klotka 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mariusz Lasak 
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3. Informacja o realizacji wniosków. 

Radni w ustawowym terminie otrzymali odpowiedzi na wnioski z ostatniej sesji. 

Radni nie wnosili uwag.  

4. Spotkanie z przedstawicielami Lasów Państwowych. 

Działalność Lasów Państwowych omówił Nadleśniczy Nadleśnictwa Opole Pan Marek Cholewa.  

W swojej wypowiedzi zwrócił uwagę, iż jest to bardzo szeroka działalność i obejmuje wiele 

aspektów związanych z gospodarką leśną. Przedstawił główne obszary działalności Lasów 

Państwowych m.in. gospodarka leśną, ochronę przyrody, działalność gospodarczą i finansową 

Lasów Państwowych. ochronę przeciwpożarową oraz akcje edukacyjne dla społeczeństwa. 

Następnie zabrał głos Nadleśniczy Nadleśnictwa Turawa Pan Grzegorz Bielecki, który w swojej 

wypowiedzi odniósł się głównie do Planu urządzania lasu gdzie jest to dokument bardzo ważny 

obowiązujący na kolejne 10 lat. Jest to dokument publicznie dostępny. Poinformował   

o zbliżającym się spotkaniu na którym będzie prowadzona szczegółowa analiza dokumentacji, 

aby powstał w.w dokument.  Omówił strukturę jednostki znajdującej się w Turawie.  

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała za przedstawienie obszernego materiału na temat 

gospodarki leśnej.  

Dyskusja radnych dot. watach wilków na terenie Gminy Turawa, szkód wyrządzonych rolnikom 

na polach przez dzikie zwierzęta, wieży widowiskowej nieopodal byłej Bagateli, tematu 

grodzenia lasów i zapobieganiu szkodom, mandatów służby leśnej za wjazd do lasu oraz nowych 

miejsc postojowych. 

Na wszelki zapytania radnych odpowiedzi udzielił Nadleśniczy Nadleśnictwa Turawa.  

Całą dyskusję odzwierciedla nagranie na e-sesji. 

5. Spotkanie z radnym powiatu. 
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Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Pan Artur Pikos podziękował za zaproszenie na sesję Rady 

Gminy Turawa. W swojej wypowiedzi podziękował Wójtowi Gminy Turawa za wyrażenie zgody 

w partycypacji kosztów nakładek asfaltowych dróg powiatowych. Następnie poinformował, iż na 

terenie Gminy Turawa w bieżącym roku zostanie położona 1,5 km nowej nakładki asfaltowej 

oraz wykonane zostaną remonty bieżące dróg powiatowych.  

Dyskusja radnych wzorem poprzednich lat w których uczestniczył radny powiatu odnieśli się do 

złożonych wniosków dot. dróg powiatowych na terenie Gminy Turawa.  

Wójt w swojej wypowiedzi zwrócił uwagę na podjęty budżet powiatu oraz brak inwestycji w 

Gminie Turawa.  

Na wszelkie zapytania radnych odpowiedzi udzielił Wiceprzewodniczący Rady powiatu Pan 

Artur Pikos.  

Całą dyskusję odzwierciedla nagranie na e-sesji. 

6. Działalność Spółki Wodnej na terenie Gminy Turawa w 2024 roku i plan na 2025. 

Informacje na temat funkcjonowania Gminnej Spółki Wodnej przedstawił Prezes Spółki Pan 

Patryk Kensy. 

Radni otrzymali informacje pisemną ,która zawierała : 

- informację o funkcjonowaniu spółki w 2024 r., 

- plany prac melioracyjnych na 2025 r., 

- środki zebrane za 2024 r.  

Przewodniczący Rady Gminy zaproponowała, aby Gminna Spółka Wodna w okolicy września 

podczas zebrania wiejskiego przedstawiła mieszkańcom poszczególnych sołectw działalność 

spółki. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Benedykt Śliwa odniósł się do wypowiedzi Prezesa spółki 

dot. aktualizacji map niezbędnej do prowadzenia prac melioracyjnych na terenie gminy.  

Odpowiedzi udzielił Prezes Spółki informując, aby spółka mogła wnioskować o środki 

zewnętrzne musi być w posiadaniu map wykonanych przez firmę zewnętrzną. 
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 Podsumowując dyskusję głos zabrał Wójt Gminy Turawa, dziękując Prezesowi Spółki za 

zaangażowanie , poświęcenie czasu i współpracy z urzędem w zakresie prac melioracyjnych.  

Całą dyskusję odzwierciedla nagranie na e-sesji. 

7. Podjęcie uchwał. 

 a) Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny 

w roku 2024 ujętych w Gminnym Programie Wspierania Rodziny na lata 2022 – 2024 wraz z 

informacją o potrzebach związany z realizacją tych zadań 

Projekt uchwały przedstawił  pracownik GOPS Turawa. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

Radni nie wnosili uwag. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w roku 2024 ujętych w 

Gminnym Programie Wspierania Rodziny na lata 2022 – 2024 wraz z informacją o potrzebach 

związany z realizacją tych zadań 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Bochański, Aneta Buczek, Iwona Duda, Jerzy Farys, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, 

Mariola Kornek-Gancarek, Marianna Labisz, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt Śliwa, 

Kamil Świtała, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mariusz Lasak 
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 b) Uchwała w sprawie przyjęcia Sprawozdania z realizacji Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w 

Gminie Turawa na lata 2023 – 2025 za rok 2024 

Projekt uchwały przedstawił  pracownik GOPS Turawa. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

Radni nie wnosili uwag. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej 

oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Turawa na lata 2023 – 2025 za 

rok 2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Bochański, Aneta Buczek, Iwona Duda, Jerzy Farys, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, 

Mariola Kornek-Gancarek, Marianna Labisz, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt Śliwa, 

Kamil Świtała, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mariusz Lasak 

 c) Uchwała w sprawie trybu udzielania, rozliczania i kontroli dotacji dla niepublicznych szkół, 

przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych na terenie 

Gminy Turawa – AUTOPOPRAWKA 

Ostateczny projekt uchwały przedstawił  Dyrektor GZEAS – B. Grzelak 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

Radni nie wnosili uwag. 

Głosowano w sprawie: 
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trybu udzielania, rozliczania i kontroli dotacji dla niepublicznych szkół, przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych na terenie Gminy Turawa - 

AUTOPOPRAWKA 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Bochański, Aneta Buczek, Iwona Duda, Jerzy Farys, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, 

Mariola Kornek-Gancarek, Marianna Labisz, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt Śliwa, 

Kamil Świtała, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mariusz Lasak 

 d) Uchwała w sprawie zatwierdzenia koncepcji pn. Koncepcja Smart Village dla sołectwa 

Bierdzany na lata 2024 - 2034 – AUTOPOPRAWKA 

Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy A. Grodek 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

Radni nie wnosili uwag. 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia koncepcji pn. Koncepcja Smart Village dla sołectwa Bierdzany na lata 2024 - 2034 

- AUTOPOPRAWKA 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Michał Bochański, Aneta Buczek, Iwona Duda, Jerzy Farys, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, 

Mariola Kornek-Gancarek, Marianna Labisz, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt Śliwa, 

Kamil Świtała, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mariusz Lasak 

 e) Uchwała w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2025 na terenie gminy Turawa oraz określenie 

sezonu kąpielowego 

Projekt uchwały przedstawiła J. Marcińska – pracownik Referatu Organizacyjne UG 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

Radni nie wnosili uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

wykazu kąpielisk na rok 2025 na terenie gminy Turawa oraz określenie sezonu kąpielowego 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Bochański, Aneta Buczek, Iwona Duda, Jerzy Farys, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, 

Mariola Kornek-Gancarek, Marianna Labisz, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt Śliwa, 

Kamil Świtała, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 
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Mariusz Lasak 

 f) Uchwała w sprawie zmian w budżecie na 2025 r. – AUTOPOPRAWKA 

Radni otrzymali  projekt uchwały i autopoprawkę w formie pisemnej.  

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały ( bez autopoprawki). 

Skarbnik Gminy dodatkowo omówiła projekt uchwały i odpowiedziała na wszystkie pytania i 

uwagi radnych 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie na 2025 r. - AUTOPOPRAWKA 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Bochański, Aneta Buczek, Iwona Duda, Jerzy Farys, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, 

Mariola Kornek-Gancarek, Marianna Labisz, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt Śliwa, 

Kamil Świtała, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mariusz Lasak 

 g) Uchwała w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Turawa – 

AUTOPOPRAWKA 

Radni otrzymali  projekt uchwały i autopoprawkę w formie pisemnej.  

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały ( bez autopoprawki). 

Skarbnik Gminy dodatkowo omówiła projekt uchwały i odpowiedziała na wszystkie pytania i 

uwagi radnych 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Turawa - AUTOPOPRAWKA 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Bochański, Aneta Buczek, Iwona Duda, Jerzy Farys, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, 

Mariola Kornek-Gancarek, Marianna Labisz, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt Śliwa, 

Kamil Świtała, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mariusz Lasak 

 h) Uchwała w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji - uchwała 

wprowadzona na 7 dni przed sesją 

Radni otrzymali  projekt uchwały  

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały z wyłączeniem Komisji Ładu, Porządku  

i Rolnictwa, ponieważ projekt uchwały wpłynął po terminie zaplanowanego posiedzenia komisji.  

Kierownik Referatu Budownictwa A. Kansy – Grzesik omówiła projekt uchwały i odpowiedziała 

na wszystkie pytania i uwagi radnych 

Radny S. Klotka zadał pytanie czym spowodowane jest podjęcie w dniu dzisiejszym niniejszej 

uchwały. 

Odpowiedzi udzieliła A. Kansy – Grzesik informując, iż poprzednia uchwała została uchylona 

przez Nadzór Wojewody.  

Głosowano w sprawie: 

wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji - uchwała wprowadzona na 7 dni 

przed sesją 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Bochański, Aneta Buczek, Iwona Duda, Jerzy Farys, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, 

Mariola Kornek-Gancarek, Marianna Labisz, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt Śliwa, 

Kamil Świtała, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mariusz Lasak 

 i) Uchwała w sprawie postulatu podjęcia uchwały wyrażającej protest wobec projektów ustaw 

zakładających usunięcie i zdegradowanie ustawą sędziów sądów powszechnych w Polsce 

 Radni otrzymali petycję w formie pisemnej na e-sesję i  mieli możliwość zapoznania się z jej 

treścią. 

Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił opinię  Komisji wraz z 

projektem uchwały. 

W związku z tym, że posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odbyło się w późniejszym 

terminie komisje stałe na swoich posiedzeniach nie opiniowały w.w projektu uchwały, stąd 

komisje stałe opowiedziały się za głosowaniem indywidualnym. 

Głosowano w sprawie: 

postulatu podjęcia uchwały wyrażającej protest wobec projektów ustaw zakładających usunięcie i 

zdegradowanie ustawą sędziów sądów powszechnych w Polsce 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Michał Bochański, Aneta Buczek, Iwona Duda, Jerzy Farys, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, 

Mariola Kornek-Gancarek, Marianna Labisz, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt Śliwa, 

Kamil Świtała, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mariusz Lasak 

 j) Uchwała w sprawie przekazania petycji według właściwości 

Radni otrzymali petycję w formie pisemnej na e-sesję i  mieli możliwość zapoznania się z jej 

treścią. 

Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił opinię  Komisji wraz z 

projektem uchwały. 

W związku z tym, że posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odbyło się w późniejszym 

terminie komisje stałe na swoich posiedzeniach nie opiniowały w.w projektu uchwały, stąd 

komisje stałe opowiedziały się za głosowaniem indywidualnym. 

Głosowano w sprawie: 

przekazania petycji według właściwości 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Bochański, Aneta Buczek, Iwona Duda, Jerzy Farys, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, 

Mariola Kornek-Gancarek, Marianna Labisz, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt Śliwa, 

Kamil Świtała, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mariusz Lasak 

8. Informacja o Zarządzeniach Wójta w sprawie zmiany budżetu Gminy. 

Informację przedstawiła Skarbnik Gminy- radni nie wnosili uwag. 

9. Przedstawienie pism, które wpłynęły między sesjami. 

Wszystkie pisma skierowane do Rady Gminy między sesjami zostały umieszczone na e-sesji  

i radni mieli możliwość zapoznania się z ich treścią. Radni nie wnosili uwag. 

 

10. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

Wnioski złożyli: 

Radny Benedykt Śliwa w sprawie: 

- wniosku odnośnie dodatkowego przystanku na drodze wojewódzkiej dołączam listę poparcia 

mieszkańców „Bloku” przy ul. Szkolnej w Bierdzanach, 

Radny Jerzy Farys w sprawie: 

- wykonania remontu instalacji elektrycznej w budynku gminnym OSP w Kadłubie Turawskim, 

- zamontowania korytek odwadniających przy ul. Polnej w Kadłubie Turawskim zakupionych w 

2024 r. z Funduszu sołeckiego, 

- zamontowania nowych lamp ulicznych w Kadłubie Turawskim przy ul. Starej, Głównej i 

Opolskiej, 

- wniosku o kontynuację montażu lamp oświetleniowych w Rzędowie  przy ul. Letniskowej 

Radni  Pan Sebastian Klotka i Sebastian Moczko w sprawie: 

- prośby o ujęcie w ramach bieżących napraw odcinków gminnych dróg gruntowych i 

nawierzchni asfaltowych dróg gminnych na terenie sołectwa Zawada. Wykaz odcinków ulic w 

załączeniu” 
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- prośby o interwencyjną naprawę wyrw w nawierzchni asfaltowej gminnej drogi – ul. 

Bocianowa w okolicach posesji nr 46 i 37B” 

- prośby o naprawę uszkodzonej bariery energochłonnej w okolicy skrzyżowania ulic 

Wodociągowej i Zielonej, 

- prośby o naprawę uszkodzonych tabliczek z nazwą ulicy Turawska w dwóch lokalizacjach: 

1) wjazd vis-a-vis stacji benzynowej w kierunku posesji nr 12 

2) wjazd naprzeciw ul. Skośnej – w kierunku posesji nr 22a” 

11. Odpowiedzi na złożone wnioski. 

Radni otrzymają odpowiedzi na wnioski w formie pisemnej. 

12. Przedstawienie protokołu Komisji Wnioskowej. 

Komisja Wnioskowa przedstawiła zarejestrowane wnioski. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu Komisji Wnioskowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Bochański, Iwona Duda, Jerzy Farys, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, Mariola Kornek-

Gancarek, Marianna Labisz, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt Śliwa, Kamil Świtała, 

Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Aneta Buczek 

NIEOBECNI (1) 

Mariusz Lasak 

13. Zakończenie obrad i zamknięcie sesji Rady Gminy Turawa. 
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Po wyczerpaniu porządku posiedzenia Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła XII sesje Rady 

Gminy Turawa. 

 

  

 

Przewodnicząca 

Rada Gminy Turawa 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował: Wioletta Biernot 


